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Verslag BO 21/01/2021 om 09u00 

Microsoft Teams 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd:  
 
Verslag: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom voor dit BO via Teams. 
 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

• Aanvaarden verslag dd  15/12/2020 
Het verslag werd goedgekeurd. 
 

3. Financieel: 

• Balans November 
Enkele uitgaven werden toegelicht. We ontvingen de raming van de werkingssubsidies 
(2021) van Sport Vlaanderen.  
 

• Prijs federatieleden sportjaar 2022 
Hier werd lang over gediscussieerd. Als we het sportlandschap bekijken variëren de 
prijzen voor gezinslidmaatschap van €32 tot €45. Daarom stellen we voor om €35 en 
€50 te hanteren en €60 met WiB.  
Daarnaast is er het voorstel om een ander tarief te hanteren voor -12j. We spreken 
momenteel over 690 kinderen. Gratis aanbieden kan decretaal niet. €6 lidgeld voor -
12j. Het jaar dat ze 12 worden is nog aan €6.  
Het BO gaat akkoord met bovenstaande voorstellen.  
De kloof tussen leden en niet-leden moet vergroot worden qua inschrijfgeld op 
wandeltochten. Het voorstel €1,50 en €3,00. Het BO gaat akkoord met de 
voorgestelde inschrijfgelden.  

• contractvoorstel Vayamundo: op te volgen. 

 
 

4. Wandelclubs 

• Ontslag Pascal for Ever: Deze geven ontslag na een sabbatjaar. BO beslist het 

reglement toe te passen.  

• West-Vl wandelt 2021 Oostende: gaat niet door op 28/03, er werd een nieuwe datum 

gezocht. 14/11 is het nieuwe voorstel en werd goedgekeurd door de 

kalendercommissie.  

• wandelgroep Den Doortrek uit Asse: wordt verder opgevolgd 

• wandelclub D&A De Panne: Is een nieuwe club die aansloot. Er werd een peter 

aangeduid.  
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• ledenhernieuwingen binnen de clubs 

De federatie onderneemt geen stappen tegen de dropout, ze zien dit als clubmaterie.   

De clubs mailen/bellen die nog niet in orde zijn qua hernieuwing heeft prioriteit. 

• vergaderingen federatieteams in de toekomst: in principe gaan deze steeds digitaal 

door. Enkel na verkiezingen is het wenselijk om toch 1x fysiek samen te komen. 

 
5. Beleidsplan: 

 

• stand van zaken Vlaanderen Wandelt Lokaal 2021 

Momenteel hebben 88 clubs zich aangemeld. Er heerst veel enthousiasme. Moest het 

toch niet kunnen doorgaan dan schakelen we over naar een permanent 

wandelnetwerk. In de clubinfo werden de inschrijfgelden, starturen gecommuniceerd.  

Er moet een meerwaarde gecreëerd worden voor de ankerplaats. Vla Wa Lokaal levert 

5 punten op voor het clubkampioenschap, de ankerplaats zou 8 punten kunnen 

opleveren.  

Het BO beslist om het concept Vla Wa Lokaal te handhaven in de toekomst, met 

datumbepaling week 17. 

  

.  

• verslag vergadering Trailwalk 12/1 

Er komt een nieuwe vergadering met enkele bestuursleden (13 clubs) die reeds 

voldoen aan de criteria van challenge. Dit om enkele zaken, zoals een criterium, met 

hen af te toetsen.  

 

• verslag vergadering werkgroep ‘clubmateries’ 15/1 – aanpak permanente parcours 

Dit moet geen reglement zijn om dit permanent parcours te promoten maar eerder 

iets moest er zich op termijn toch problemen voordoen tussen 2 clubs. Wat als 

permanent parcours een wandeling van een modale tocht doorkruist? Wie trekt aan 

het langste zeel? Dit moet beschreven worden. We moeten daar nu niet mee naar 

onze clubs stappen, eerder als alles terug in zijn plooi gevallen is. We maken dit nu om 

hopelijk nooit te moeten gebruiken. Ter verduidelijking nog, permanente parcours 

worden niet gezien als vervanging van midweektochten voor het clubkampioenschap.  

• Fiets- en wandelbeurs: werd verplaatst naar 01/05 maar het is momenteel niet zeker 

dat deze door zal gaan omdat de standhouders massaal afhaken. WSVL zal in 2021 

zeker niet deelnemen.  

• Verslag vergadering Te Gek 19/1: familiehulp zocht voor hun 18 afdelingen 

coronaproof activiteiten waaronder eventueel een wandelactiviteit. De tochten die in 

deze periode (sept-okt) plaatsvinden werden overgemaakt. Afdeling Leuven en 

Hasselt gaan participeren.  

Cera wilde ook particeperen aan de week van de Veerkracht. Dit biedt voor ons 

mogelijkheden naar publiciteit, … 

• IVV-kalender voor weekbepaling meerjarenkalender? 
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De kalendercommissie werkt momenteel de meerjarenkalender op basis van het 

weeksysteem.  

• App: communicatie blijft onmogelijk,  

• startkoffers per regio voor aspirant- clubs 

Alles werd besproken qua inhoud en aantallen. Dit wordt verder opgevolgd  

Bij definitieve aanvaarding ontvangen ze gratis een vlag.  

Deze regeling opnemen in het aansluitreglement.  

• groepsaankoop clubs recycleerbaar materiaal: 

Er is een afspraak gemaakt met Biopack om te bekijken waar er mogelijkheden liggen 

voor wandelsport en haar aangesloten clubs. BO beslist om hier toch niet al te veel 

energie in te steken. Eerder herbruikbaar materiaal.   

 

6. Ingebrachte punten 

• Ontslag Regiobestuurder Antwerpen, Theuns Rudi: het ontslag werd aanvaard.  

• RB-verslagen: Vlaams-Brabant. Bij herverkiezing kan je wel een nieuwe keuze maken 

voor een ander team.  

• protocol voor personeelsleden en leden BO tegen belangenvermenging 

Lieven heeft een poging ondernomen om een procedure uit te schrijven. Hij zal zijn 

voorstel eens overmaken, dan kan dit later bediscussieerd worden.  

 

• BVV + IVV: er zijn nog geen verdere afspraken gemaakt met BVV.  

• digitale jaarbrochure WSVL: er werd een offerte opgevraagd, deze werd goedgekeurd. 

Momenteel wordt gewerkt aan de wijzigingen zodat de brochure online geplaatst kan 

worden.  

• online cultuurmarkt (Zukzuk): online cultuurmarkt van een week lang. Tijdens die 

week kunnen mensen in heel Vlaanderen op de site zoeken naar voor hen 

interessante activiteiten in hun buurt die op dan plaatsvinden.  Via dit medium 

kunnen onze tochten kenbaar gemaakt worden.  

• Timing ingaven clubportaal tochten, kan dit later?  Praktisch onhaalbaar voor kalender 

• 16/02 volgende BO, dan ook plan B voor de infovergaderingen uitrollen. 

• Blinde vlek in de regio regio Ronse. Dit is al besproken geweest in RB-Oost 

Vlaanderen. Misschien kan het Start To Walk project hier iets betekenen.  

• Teams voor clubs, in een volgende clubinfo zal er een item opgenomen worden over 

de mogelijkheden rond online vergaderen  

 

 
 


